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Medio februari 2022 zijn wij geïnformeerd over de internetconsultatie OZL. Allereerst 
willen wij aangeven dat wij achter een wijziging van het ondersteuningsstructuur aan zieke 
kinderen kunnen staan, als dit een verbetering is voor het onderwijs en de zorg aan de 
zieke leerling. De Memorie van Toelichting verwijst naar het Oberon rapport waarbij de 
onderzoeksvraag luidde of de  ondersteuningsstructuur nog wel past in de (destijds) 
huidige context.  

Met het oog op de wetswijziging, die een grote impact zal hebben op de handelswijze, 
structuur en inbedding van onderwijs aan zieke kinderen, willen wij graag een aantal 
vraagstukken ter overweging mee geven. 

1. Het onderzoek van Oberon is in 2016 uitgevoerd, waarbij het rapport in 2017 is 
opgeleverd. Wij vragen ons af welke overwegingen er geweest zijn dat dit proces 
in de jaren daarna stil is komen te liggen. Tussen het onderzoek en de 
internetconsultatie zitten inmiddels 6 jaren. 

2. Is – voorafgaand aan het traject van de internetconsultatie – overwogen om een 
aantal vraagstukken uit het Oberon onderzoek opnieuw uit te voeren (evaluatie 
onderzoek), gezien de lange periode tussen het onderzoek en de internet-
consultatie?  

3. In vervolg op bovenstaande, vragen wij ons af of de feiten en conclusies nog wel 
relevant zijn. Wij kunnen ons voorstellen dat er een aantal OAB’s het destijds niet 
hebben gered. Het Oberon rapport spreekt over een terugloop van 21 OAB’s in 
2012 naar 15 OAB’s in 2016. De invoering van Passend Onderwijs (2014) heeft ons 
inziens ongetwijfeld invloed hierop gehad. Maar inmiddels is deze stelselwijziging 
naar Passend Onderwijs gestabiliseerd, waarbij ook de inrichting voor onderwijs 
aan zieke leerlingen een solide basis heeft ontwikkeld met de bestaande structuur. 

4. Is het reëel te veronderstellen, dat de onderzoekers en de respondenten met de 
huidige kennis, ervaring en in de huidige context nog tot dezelfde conclusies zouden 
komen? 
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